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  Minnesanteckningar 
 
  Datum 

  2023-09-19  

    

 

LSS-Samverkan 2023-09-12 
Upplevelsen, Nygatan 34 
 
Närvarande  
Katrin Carlsson, socialnämnden 

Camilla Gränsmark, socialförvaltningen (sekreterare) 

Agnieszka Nordblom, socialförvaltningen 

Andreas Svensson, socialförvaltningen 

Julia Jakobs, socialförvaltningen  

Elin Andersson, Inre ringen, FUB 

Inger Myrén, Inre ringen, FUB 

Monica Carlsson, FUB 

Eva Lachnit, Autism Halland  

Peter Lachnit, Autism Halland 

 

 

1.  Val av justerare 
Monica Carlsson väljs till justerare. 

 
2.  

 

 
3. 

Föregående minnesanteckningar 
Föregående minnesanteckningar godkänns. 

 

Information/frågor från företrädarorganisationer   
 

• Information från Inre ringen och FUB Falkenberg 

v. 40 är det dags för FUB Falkenbergs aktivistvecka på Mölle och föreningen 

planerar inför detta. Dansen är igång och det är en del nya deltagare, även några 

yngre vilket upplevs positivt. Snart deltar föreningen på inspirationsdagar i 

Stockholm 21-22 oktober. I höst ska hela FUB Halland mötas på Halmstad 

arena för bad. Föreningen anordnar en del aktiviteter tillsammans med LSS 

fritiden i kommunen och de har ett bra samarbete. Föreningen informerar om att 

FUB Falkenberg fyller 60 år nästa år 2024. Det ska planeras firande för detta. 

 

• Frågor från FUB Falkenberg 

 

- Habiliteringsersättning, höjning av ersättning, hel- och halvdag, lönespec?  

 

Katrin Carlsson berättar att ärendet om habiliteringsersättning är återremitterat 

till socialförvaltningen för att undersöka vilka medel som finns i budget. Inget 

beslut är taget än.  

 

Julia Jakobs och Andreas Svensson informerar om att lönespecifikation för 

deltagare i daglig verksamhet ska vara på gång i alla dagliga verksamheter. 
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Brukarna får själva välja om de vill ha en lönespecifikation och personalen ska 

ordna det till de som vill ha.  

 

- Vad gäller för luncher på daglig verksamhet när verksamheterna går 

över till Falkenberg kommuns egenregi?  

 

Julia Jakobs och Andreas Svensson informerar om att kommunen inte kan ha 

avtal med en restaurang så som Bräcke diakoni har haft, utan deltagarna 

kommer få beställa mat ifrån den restaurang de önskar. Det behöver då vara 

ställen som kan köra ut mat till verksamheten. Personal kommer hjälpa till att 

beställa för den som behöver ha hjälp med det. Projektledare för övertagandet 

av verksamheterna Marie Scott informerar alla medarbetare hur det ska fungera.  

 

- Klagomål avslag kontaktperson 
 

FUB framför att de fått till sig att det nu varit flera brukare som fått avslag på 

ansökan om kontaktperson med hänsyn till att man bor i bostad med särskild 

service.  

 

Agnieszka Nordblom informerar om att myndighetsavdelningen har justerat sina 

bedömningar över tid efter socialstyrelsens rekommendationer och efter 

rättspraxis. Idag ska det sociala behovet kunna tillgodoses genom insatsen 

bostad med särskild service. Tidigare var det inte så och då behövde vissa 

brukare kontaktperson som komplement till boendet för att få sitt sociala behov 

tillgodosett. Det finns sedan länge många tillsvidarebeslut på kontaktperson. 

Sådana beslut kan man inte ompröva trots nya rekommendationer eller 

rättspraxis. Detta leder till att det fortfarande finns personer som har båda 

insatserna. Agnieszka poängterar att handläggarna alltid gör individuella 

bedömningar och det betyder att det inte går att säga något generellt som gäller 

för alla brukare.  

 

- Samverkan strategisk grupp vuxen (SSGV). Syfte? Deltar kommunen? 

 

FUB har blivit kallad till SSGV och undrar över syftet med mötena.  

 

Andreas Svensson informerar om att det finns en överenskommelse mellan 

regionen och kommuner i Halland. Syftet med överenskommelsen är stärkt 

samverkan. Alla kommuner har sin egen samverkan med regionen. Falkenbergs 

kommun deltar i den som sker på hemmaplan. Det står i överenskommelsen att 

intresseföreningar ska bjudas in i att delta i mötena. Tanken är att de ska kunna 

lyfta frågeställningar som rör samverkan mellan region och kommun. Det är 

möten fyra gånger per år och intresseföreningar bjuds in två gånger om året.  

 

• Information från Autism Halland 

Frågan om höjd habiliteringsersättning har lyfts även i denna förening.   
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Det sker nu lite förändringar i föreningen Falkenberg-Hylte. Agneta som varit 

ordförande har flyttat och nu blir Peter Lachnit tillfällig ordförande till årsmötet. 

Föreningen har i dagsläget mycket aktiviteter som involverar anhöriga, men nu 

vill de försöka satsa mer på att få till aktiviteter som riktar sig till de medlemmar 

som har diagnoser och som har ett stort behov av anpassade aktiviteter. 

Föreningen hade en monter på sparbanksdagen. Till dagens möte har de med sig 

broschyrer som Autism Halland tagit fram; ”Autism, vad är det?” Den lämnas ut 

till deltagarna i mötet.  

 
4. Information från socialnämnden 

 

• Beslut om att hyra aktivitetsbassängen på Klitterbadet  

Katrin Carlsson läser socialnämndens beslut från 2023-06-20 § 108 som innebär 

att socialförvaltningen fortsatt kommer att hyra aktivitetsbassängen på 

Klitterbadet under 2024. Målgruppen är personer med LSS-insatser eller 

assistansersättning från försäkringskassan. Länk till protokoll med aktuellt 

beslut: SN 2023-06-20 §§ 105-121 (falkenberg.se) 

 

• Daglig verksamhet på Mölle  

Katrin Carlsson informerar om att det i senaste arbetsutskottet behandlats en 

fråga om att starta daglig verksamhet på Mölle. Frågan ska tas upp i 

socialnämnden nu i september. Tanken är att deltagarna i denna dagliga 

verksamhet ska sköta caféverksamheten.  

 

5. Information från socialförvaltningen 
 

• Hyra av aktivitetsbassängen på Klitterbadet 

Camilla Gränsmark berättar att information om hyran av aktivitetsbassängen nu 

finns på hemsidan och att det öppnats en digital intresseanmälan för bad under 

2024. Länk till hemsidan: Bad i Klitterbadets aktivitetsbassäng (falkenberg.se) 

 

Funktionsrättslotsen är kontaktperson och kommer att ordna med schemat för 

2024. Intresseanmälan stängs 1 oktober 2023.  

 

FUB lyfter frågan hur alla i målgruppen ska få information om detta. Camilla 

meddelar att riktad information till alla med aktuella insatser inte kommer att gå 

ut. Däremot finns det nu info på hemsidan om badmöjligheten vilket inte funnits 

tidigare. Letar man efter aktiviteter som anordnas för målgruppen hittar man nu 

informationen om bad på hemsidan. Föreningarna får gärna informera sina 

medlemmar. Det har gått ut en riktad information till alla de verksamheter som 

deltagit i bad tidigare år.  

 

• Övertagande av verksamheter och uppdatering organisation 

Falkenbergs egenregi 

https://kommun.falkenberg.se/media/evolution/4ab3b7f8-eda0-47df-99aa-8cf3d5c294eb/4b448b0b-eb74-4bf8-8425-f9564dbf843b.pdf
https://kommun.falkenberg.se/omsorg-och-hjalp/personer-med-funktionsnedsattning/aktiviteter-och-fritid-for-personer-inom-lss/bad-i-klitterbadets-aktivitetsbassaeng
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Andreas Svensson berättar att Bräcke diakonis verksamheter går över till 

Falkenberg kommuns egenregi 1 november 2023. I nuläget går allt enligt plan. 

Den 1 maj 2024 går Nytidas verksamheter över till Falkenberg kommuns 

egenregi. Arbetet är påbörjat, men drar igång på allvar längre fram i höst. 

Andreas framför att tanken nu är att behålla alla verksamheterna som de är i så 

stor utsträckning som möjligt och att inte göra några större förändringar vid 

övertagandet.  

 

Föreningarna i mötet efterfrågar en visning på bygget av gruppbostad på 

Porsevägen. Andreas framför att det inte är möjligt än, men att det kommer 

ordnas framöver. Han återkommer till föreningarna om detta.   

 

• Granskning av nya verksamheter i Falkenbergs egen regi 

Julia Jakobs och medicinskt ansvarig för rehabilitering Eva Bjäräng har varit på 

Ohlsgården, Södergruppen och Tågvägen för granskning. Överlag bedömer man 

att alla tre är välfungerande verksamheter. Det enda de har noterat är att det 

behövs mer nedskrivna rutiner. 

  
6. Övriga frågor 

 

• Arbetsordning LSS-samverkan 

Katrin Carlsson vill förtydliga att individuella ärenden inte ska lyftas i 

samverkan. Det gäller för alla deltagare i mötet.  

 

• Hyra av lokal på Mötesplats Mölle  

FUB lyfter frågan om det kostar att hyra lokal på Mölle. Camilla Gränsmark 

informerar om att socialförvaltningen just nu håller på att se över frågan. 

Tanken är att alla förvaltningar i kommunen ska göra likt när det kommer till 

avgifter för hyra. Socialförvaltningen får återkomma i ärendet när beslut är 

taget.  

 

• Medborgarförslag om hjärtstartare  

FUB lyfter att de noterat att det inkommit ett medborgarförslag till kommunen 

om hjärtstartare på särskilda boenden. Frågan har varit uppe i socialnämnden. 

FUB undrar varför man inte samtidigt tänker utreda hjärtstartare på bostad med 

särskild service. Katrin Carlsson noterar frågan och tar med sig till nämnden.  

  

• Beslut är tidsbegränsade eller tillsvidare 

FUB lyfter frågan om varför vissa brukare beviljas insatser tidsbegränsat och 

andra tillsvidare. Agnieszka Nordblom svarar att handläggarna alltid gör 

individuella bedömningar utifrån hur behovet ser ut för den enskilde. Oftast 

fattar handläggarna inte tillsvidarebeslut på unga personer eftersom behovet och 

önskemålet kan ändras mycket över tid. Agnieszka återkommer gärna till LSS-

samverkan med mer information om längd på beslut då frågan inte var anmäld 

till dagens möte.  
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Vid anteckningarna, 

Camilla Gränsmark  
 

 

 

 

• Boendestöd 

Julia Jakobs informerar om att kvalitetsbestämmelser och riktlinjer för 

boendestöd ska ses över under hösten. Företrädarorganisationer kommer att 

bjudas in att delta i arbetet.  

 

• Beslut - ändra mötestid för LSS-samverkan under 2024 

Katrin Carlsson föreslår att ändra tid för LSS-samverkan till tisdagar kl 14-16 

för nästkommande år.  

 

I mötet beslutas gemensamt att prova tiden under 2024.  

  
7. Nästa möte 

 
Nästa möte är tisdagen den 5 december 2023, kl. 16.30-18.30, Upplevelsen, 

Nygatan 34 

 


